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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytego w dniu                 

24 listopada 2020 r. w trybie zdalnym. 

  

 Zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842) posiedzenie odbędzie  

się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Bartosz Zaborowicz. Nieobecni Radny Leszek Fijałkowski, Radny 

Mariusz Grycan. Wydruki list obecności członków komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Marek Cebula - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                     - Skarbnik Gminy 

Monika Kuczyńska - Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa 

Agnieszka Langner-Kosmaty - Dyrektor Mediateki 

Emilia Dąbek - Starszy Specjalista w Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu 

Agnieszka Kondratowicz - Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Narkomanii 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Informacja o podmiotach obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania kary 

ograniczenia wolności. 

3. Apel o przywrócenie żeglowności Odrze oraz stworzenie warunków do odbudowy i rozwoju 

infrastruktury rzecznej w Krośnie Odrzańskim. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie  

na 2020 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2020-2030; 

3) w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim; 

4) w sprawie programu współpracy Gminy Krosno Odrzańskie z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021; 

5) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Gminie Krosno Odrzańskie na 2021 rok; 

6) w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/155/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 

27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty; 

7) w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/156/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 

27 lutego 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za selektywne gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na obszarze Gminy Krosno Odrzańskie; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej zbywanego na rzecz najemców. 
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5. Informacje i sprawy różne. 

 

Do pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Posiedzenia, który 

powitał radnych i zaproszonych gości.  

Następnie przewodniczący bądź wiceprzewodniczący poszczególnych komisji stwierdzili quorum.   

Burmistrz Marek Cebula wniósł o wprowadzenie do tematyki posiedzenia w pkt 4 ppkt 9 projektu 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie. 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie – 4 głosami „za” 

opowiedziała się za wprowadzeniem do tematyki posiedzenia w pkt 4 ppkt 9 projektu uchwały o 

zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno 

Odrzańskie. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie – 5 głosami 

„za” opowiedziała się za wprowadzeniem do tematyki posiedzenia w pkt 4 ppkt 9 projektu 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno 

Odrzańskie. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie – 3 głosami „za” 

opowiedziała się za wprowadzeniem do tematyki posiedzenia w pkt 4 ppkt 9 projektu uchwały o 

zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno 

Odrzańskie. 

Wobec powyższego tematyka posiedzenia przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Informacja o podmiotach obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania kary 

ograniczenia wolności. 

3. Apel o przywrócenie żeglowności Odrze oraz stworzenie warunków do odbudowy i rozwoju 

infrastruktury rzecznej w Krośnie Odrzańskim. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie  

na 2020 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2020-2030; 

3) w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim; 

4) w sprawie programu współpracy Gminy Krosno Odrzańskie z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021; 

5) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Gminie Krosno Odrzańskie na 2021 rok; 

6) w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/155/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 

27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty; 
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7) w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/156/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 

27 lutego 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za selektywne gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na obszarze Gminy Krosno Odrzańskie; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej zbywanego na rzecz najemców; 

9) o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno 

Odrzańskie. 

5. Informacje i sprawy różne. 

  

Do pkt. 2 

Informację o podmiotach obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania kary 

ograniczenia wolności przedstawił Naczelnik Wydziału Urząd Stanu Cywilnego i Spraw 

Obywatelskich Mirosław Kossowski. Poinformował, iż na chwilę obecną wpłynęło niespełna 60 

skierowań, mniej, niż przewiduje Prezes Sądu Rejonowego na dany rok. 

 

Do pkt. 3 

Apel o przywrócenie żeglowności Odrze oraz stworzenie warunków do odbudowy i rozwoju 

infrastruktury rzecznej w Krośnie Odrzańskim przedstawił Burmistrz Marek Cebula. Powiedział, że 

chodzi głównie o zwrócenie uwagi na potrzebę wykonywania prac na Odrze. Apel jest pokłosiem 

uchwały podjętej w odpowiedzi na wniosek mieszkańca.  

W tym punkcie głos zabrali: Radny Bartosz Zaborowicz, Radna Danuta Cierpisz, Radna Ewa 

Klepczyńska. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt apelu o przywrócenie żeglowności Odrze oraz stworzenie warunków do 

odbudowy i rozwoju infrastruktury rzecznej w Krośnie Odrzańskim.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt apelu o przywrócenie żeglowności Odrze oraz stworzenie 

warunków do odbudowy i rozwoju infrastruktury rzecznej w Krośnie Odrzańskim.  

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt apelu o przywrócenie żeglowności Odrze oraz stworzenie 

warunków do odbudowy i rozwoju infrastruktury rzecznej w Krośnie Odrzańskim.   

 

Do pkt. 4 

1) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2020 r. przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Szczegółowo omówiła 

poszczególne zmiany.  

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał, czy jest jeszcze możliwość pozyskania kwoty 900 tys. zł z tytułu 

wpływów z podatku dochodowego od osób fizycznych.  
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Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że nie wiadomo, jak będzie wyglądać sytuacja. Niedobór 

cały czas się zwiększa, w kwietniu było to ok. 700 tys. zł.     

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał, ile wynosi różnica pomiędzy przychodami a wydatkami w 

zakresie gospodarki odpadami.  

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba wyjaśniła, iż kwota jest zawarta w Tabeli nr 2, rozdziale 90002. 

Zaplanowane wydatki są na poziomie 4.302 mln zł, natomiast wpływy 3,5 mln zł. Różnica to ok. 800 

tys. zł. 

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał, o jakiej kwocie mowa, jeśli chodzi o odzyskanie podatku VAT.  

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że jest to ok. 200 tys. zł. 

Radny Bartosz Zaborowicz odniósł się do przesunięcia kwoty 60 tys. zł ze Szkoły Podstawowej Nr 2. 

Zapytał, czy chodzi o oszczędności, czy brak realizacji jakiegoś zadania. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że każda placówka oświatowa ma swój budżet, jeśli 

pojawiają się oszczędności, to dofinansowane są zadania niezbędne do wykonania w innej placówce. 

Radna Danuta Cierpisz odniosła się do kwoty 61,5 tys. zł zabezpieczonej na wykonanie 

kompleksowego systemu dozoru i powiadamiania służb ochrony dla miejskiego targowiska. Poprosiła 

o wyjaśnienie. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba poinformowała, iż są to środki na monitoring targowiska. 

Radna Grażyna Myśliwiec odniosła się do przesunięcia kwoty 92 tys. zł w ramach planu wydatków 

Szkoły Podstawowej Nr 3, na wynagrodzenia dla pracowników tej placówki. Zapytała, z czego to 

wynika. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba wyjaśniła, iż nie są to dodatkowe koszty wynagrodzeń. W placówkach 

oświatowych nie jest łatwo wyliczyć rzeczywiste koszty w tym zakresie. Zawsze założony jest jakiś 

plan. W październiku, po analizie, środki są przenoszone, aby zabezpieczyć odpowiednie kwoty na 

wynagrodzenia.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na 2020 r.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2020 r.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2020 r.   

  

2) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030 przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Szczegółowo 

omówiła poszczególne zmiany.  
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  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030.  

   

3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie 

Odrzańskim przedstawiła Dyrektor Mediateki Agnieszka Langner-Kosmaty. Wyjaśniła, iż w nowym 

statucie uszczegółowiono pewne zapisy, czego wcześniej brakowało.  

Radna Grażyna Myśliwiec poruszyła temat powstania mobilnej biblioteki i ustawienia regałów z 

książkami w świetlicach wiejskich. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki – Biblioteki Publicznej w 

Krośnie Odrzańskim. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki – 

Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki – Biblioteki 

Publicznej w Krośnie Odrzańskim. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Krosno Odrzańskie z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021 

przedstawiła Starszy Specjalista w Wydziale Oświaty, Kultury i Sportu Emilia Dąbek. 

Szczegółowo omówiła zmiany, w stosunku do programu na 2020 rok.   

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał, czy liczba podmiotów ubiegających się o dotacje zwiększa się. 

Starszy Specjalista w Wydziale Oświaty, Kultury i Sportu Emilia Dąbek odpowiedziała, że tak. 

Powstają nowe organizacje, które starają się o dofinansowanie. 

Radny Bartosz Zaborowicz odniósł się do nowych zasad dofinansowywania klubów sportowych. 

Starszy Specjalista w Wydziale Oświaty, Kultury i Sportu Emilia Dąbek wyjaśniła, iż w ostatnich 

latach środki także nie były przyznawane na prowadzenie klubów, ale na zadania przez nie 

realizowane. Wprowadzono konieczność rozliczenia dotacji poprzez rezultaty. 

Radna Danuta Cierpisz podkreśliła przydatność programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz powstania Centrum Aktywności Lokalnej.      
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W tym miejscu na posiedzeniu obecna Radna Dorota Kwapisiewicz. Stan Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych – 4 radnych.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Krosno Odrzańskie 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2021. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Krosno 

Odrzańskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 4 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Krosno 

Odrzańskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Krosno Odrzańskie na 2021 rok przedstawiła Pełnomocnik ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Agnieszka 

Kondratowicz. 

Radna Kazimiera Potocka zapytała, czy w programie nie można uwzględnić uzależnień od środków 

psychoaktywnych i narkotyków. 

Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

Agnieszka Kondratowicz wyjaśniła, iż Rada Miejska ma obowiązek uchwalać dwa różne programy: 

corocznie - Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminny 

Program Przeciwdziałania Narkomanii. Obecny obejmuje okres 2016-2020.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Krosno Odrzańskie na 2021 rok. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krosno Odrzańskie na 2021 rok. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 4 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krosno Odrzańskie na 2021 rok. 

W tym miejscu posiedzenie opuścił Radny Artur Kozakiewicz. Stan Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych – 3 radnych. 

  

6) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/155/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty 

przedstawiła Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Monika Kuczyńska. Poinformowała, iż od 1 stycznia 2021 r. znacznie wzrośnie opłata za odbiór 
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odpadów w Marszowie. Wzrost wyniesie 126,76 zł za tonę odpadów. Od 1 stycznia stawka będzie 

wynosić 957,55. Ponadto następuje ciągły wzrost tonażu odbieranych odpadów. Sytuacja poprawiła 

się w stosunku do metody związanej z ilością osób, jednak wzrost stawki jest konieczny. 

Radny Piotr Garczyński zapytał, czy są przypadki, kiedy wcześniej mieszkańcy deklarowali małą 

ilość osób, a w tej chwili zużycie wody pokazuje, że faktycznie nieruchomość zamieszkiwało więcej 

osób. 

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska powiedziała, że jest całe mnóstwo takich deklaracji. Różnice są znaczące. Zamiana 

metody dała wymierne efekty. 

Radna Danuta Cierpisz zauważyła, iż wzrost opłaty w Marszowie jest mniejszy, niż skala podwyżki 

stawki dla mieszkańców. Stwierdziła jednak, iż mają na to wpływ także inne czynniki.   

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że ze względu na zmianę przepisów, zwiększeniu uległa 

częstotliwość odbioru odpadów. Nastąpiła konieczność zakupu nowego samochodu. Na ustalenie 

stawki składa się wiele elementów. Dodał, iż w Polsce nie zajęto się kwestią przetwarzania odpadów 

komunalnych. System gospodarowania odpadami musi się samofinansować. Pobierane opłaty mają 

pokrywać koszty wywozu i zagospodarowania odpadów. Niestety tak się nie dzieje, ze względu na 

wzrost cen. Strona rządowa nie rozwiązuje problemu braku miejsc do przetwarzania odpadów.  

W tym miejscu posiedzenie opuścili Radna Katarzyna Kula, Radny Piotr Garczyński. Stan Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – 1 radna. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba zwróciła uwagę na ogromny wzrost kosztów gospodarki odpadami. 

Następnie dyskutowano na temat wzrostu ilości odpadów, konieczności ciągłego podwyższania stawki 

chociaż o wskaźnik inflacji.  

Radna Grażyna Myśliwiec zwróciła uwagę na pomyłkę w uzasadnieniu do projektu uchwały. Chodzi 

o średnią miesięczną ilość odbieranych odpadów w 2019 roku.    

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/155/20 Rady Miejskiej 

w Krośnie Odrzańskim z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których zamieszkują 

mieszkańcy oraz stawki tej opłaty. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/155/20 Rady 

Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których 

zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych nie zaopiniowała projektu 

uchwały, z powodu braku quorum. 

   

7) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/156/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za selektywne 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na obszarze Gminy Krosno Odrzańskie przedstawiła 

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska. 
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Radna Kazimiera Potocka zapytała, do kiedy mieszkańcy będą musieli złożyć nowe deklaracje.   

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska poinformowała, iż każdy mieszkaniec zostanie poinformowany o nowej stawce pismem, 

za potwierdzeniem odbioru. Otrzyma także deklarację. Deklaracje powinny zostać złożone do końca 

stycznia 2021.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/156/20 Rady Miejskiej 

w Krośnie Odrzańskim z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za selektywne gospodarowanie odpadami komunalnymi na obszarze Gminy Krosno 

Odrzańskie. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/156/20 Rady 

Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za selektywne gospodarowanie odpadami komunalnymi na obszarze 

Gminy Krosno Odrzańskie. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych nie zaopiniowała projektu 

uchwały, z powodu braku quorum. 

W tym miejscu posiedzenie opuścił Radny Krystian Forster. Stan Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego – 3 radnych.  

 

8) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej zbywanego na rzecz najemców przedstawiła Naczelnik 

Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika Kuczyńska. 

Radna Grażyna Myśliwiec stwierdziła, iż bonifikata jest zbyt duża.   

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska wyjaśniła, iż w budynku nie dokonywano żadnych większych remontów. Konieczna jest 

termomodernizacja i wymiana dachu. W przeciągu pięciu ostatnich lat gmina wpłaciła 8935,48 zł 

funduszu remontowego. Mieszkanie zostało wycenione na 81.540 zł. W 2019 roku Rada Miejska 

podjęła uchwałę o bonifikacie na sprzedaż tego lokalu w wysokości 85%. Lokator nie wyraził wówczas 

zgody na zakup. Uchwała straciła moc. W czerwcu 2020 roku mieszkaniec ponownie złożył wniosek o 

wykup lokalu. Został poinformowany, iż o wysokości bonifikaty zadecyduje Rada Miejska.     

Radna Grażyna Myśliwiec powiedziała, że lokatorami są młodzi ludzie. Stać ich chyba na wzięcie 

kredytu i zakup mieszkania. 

Radny Bartosz Zaborowicz stwierdził, iż nie jest to nowy budynek. Trzeba będzie w niego jeszcze 

wiele zainwestować.    

Dyskutowano na temat wysokości bonifikaty. 

Naczelnik Wydz. Rozwoju, Inwestycji i Planowania Przestrzennego Marek Sukiennik powiedział, 

że budynek jest ujęty w gminnej ewidencji zabytków. Sprzedaż tych mieszkań jest w interesie gminy.  

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska wyraziła obawę, iż mieszkaniec w przypadku zbyt wysokiej ceny, wycofa się z zakupu. 

Dodała, iż lokatorka drugiego mieszkania gminnego w tym budynku nie wystąpiła o sprzedaż. 
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  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 3 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej zbywanego na rzecz 

najemców. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej zbywanego 

na rzecz najemców. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych nie zaopiniowała projektu 

uchwały, z powodu braku quorum. 

W tym miejscu posiedzenie opuściła Radna Ewa Klepczyńska. Stan Komisji Porządku Publicznego i 

Infrastruktury Komunalnej – 4 radnych. 

 

9) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno 

Odrzańskie przedstawiła Architekt miejski Aleksandra Węgrzyn-Przybylska. Wyjaśniła, iż zmiana 

uchwały podjętej we wrześniu wynika z opinii Lubuskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków 

oraz Komendy Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej w Gorzowie Wielkopolskim. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 3 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w 

obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. 

Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych nie zaopiniowała projektu 

uchwały, z powodu braku quorum. 

 

Do pkt. 5 

Burmistrz Marek Cebula poinformował o rezerwie dla szpitali utworzonej w Województwie Lubuskim. 

Zarząd Powiatu wystąpił o 500 tys. zł. Kwotę musi zatwierdzić Wojewoda. 

Przedstawił informacje na temat możliwości przyjazdu repatriantów z Kazachstanu do Polski. Do 

Urzędu wpływają podania. Gmina Krosno Odrzańskie wyludnia się. Na dostosowanie lub zakup 

mieszkań dla repatriantów są środki rządowe. Zapytaliśmy kilka rodzin, czy podtrzymują chęć 

repatriacji do Polski. Zainteresowanie wyraziło małżeństwo z dwojgiem dzieci oraz kobieta z 

dzieckiem. Konieczne jest podjęcie uchwały, w której wskazuje się z imienia i nazwiska potencjalnych 

repatriantów. Otwiera to drogę do zdobycia środków na remont mieszkań.      

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska przedstawiła informacje odnośnie uprawy przez rolników maku i konopi. Powiedziała, że 

w 2019 roku wpłynął jeden wniosek rolnika w tej kwestii. Uprawa obejmowała w 2020 roku 5 arów. 

Uprawa musi być widoczna z drogi i jest nadzorowana przez Policję. Gmina wyraża zgodę na uprawę i 
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przekazuje informacje do Urzędu Marszałkowskiego, w celu ujęcia w odpowiedniej uchwale. Gmina 

nie ma wiedzy na temat pozyskanych z tego tytułu dochodów.  

Radna Kazimiera Potocka zapytała, jaką kwotę wydatkowała gmina na zakup chryzantem 

ustawionych w mieści. 

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska odpowiedziała, że kwiaty zostały pozyskane nieodpłatnie z Agencji Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa. W odbiorze i ustawieniu pomógł ZGKiM.   

Radna Kazimiera Potocka zapytała, co dalej z kwiatami. Zapytała, czy mieszkańcy będą mieć 

możliwość zabrania ich i posadzenia w ogródkach. 

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska powiedziała, że mieszkańcy nie poniosą żadnych konsekwencji z tytułu zabrania i 

posadzenia chryzantem. Donice, które pozostaną w mieści zostaną zebrane przez ZGKiM. 

Radna Kazimiera Potocka poprosiła, aby przekazać informację o możliwości zabrania kwiatów w 

krośnieńskich mediach. Nikt nie chce być posądzony o kradzież.  

Radna Dorota Kwapisiewicz powiedziała, że uczestniczyła dziś w pogrzebie byłego Proboszcza  

Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Jadwigi Śląskiej w Krośnie Odrzańskim ks. Ireneusza Łuczaka. 

Rodzina podziękowała za udział w tej uroczystości. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                                                       PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA 

                 Bartosz Zaborowicz 

Protokółowała: 

Monika Karwowska – Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


